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Zápis z 24. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 12. 3. 2019 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; 
Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; Bc. Sofie Žárská; 
Nepřítomni: Ing. Pavel Kraus; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; PhDr. Jan Novotný, Ph.D;   
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD. 
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2018  
5. Uvolnění finanční částky z FRIMu FSI  
6. Informace ze Sněmu RVŠ 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájila a dále řídila 
místopředsedkyně senátu Iryna Hren. Konstatovala, že je přítomno šest členů AS FSI a senát 
je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Místopředsedkyně senátu Iryna Hren předložila ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[137]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
František Klimenda a Jaroslava Svobodová. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[138]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna předložil ke schválení Výroční zprávu o hospodaření za rok 
2018, viz příloha č. 1. 
 
Senátor Jaromír Cais se dotazoval k části výroční zprávy Stipendijní fond. Existuje možnost 
překlopení stipendií pro doktorandy, kdy doktorandi nebudou placeni z dotace, 
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ale ze stipendijního fondu a dotace by byla překlopena do provozu fakulty. Zda se o této 
možnosti na FSI uvažuje. 
Děkan Štefan Michna uvedl, že tato možnost by musela být řešena celouniverzitně, avšak 
si není jist, zda některé fakulty mají dostatek finančních prostředků ve stipendijním fondu.  
 
Návrh usnesení [139]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2018 Fakulty strojního inženýrství 
UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[139]. 
 
Ad 5) Akademickému senátu byla předložena žádost o čerpání financí z FRIMu FSI 
v celkové výši 580 000,-Kč včetně DPH, z důvodu nákupu snímací kamery k mikroskopu 
v částce 80 000,-Kč a úhrady stavebních prací v budově H ve výši 500 000,-Kč. Viz příloha 
č. 2. 
 
Návrh usnesení [140]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 580 000,-Kč 
včetně DPH na nákup snímací kamery k mikroskopu v částce 80 000,-Kč a úhrady stavebních 
prací v budově H ve výši 500 000,-Kč.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[140]. 
  
Ad 6) Senátor Jaromír Cais informoval o zasedání Sněmu RVŠ. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna informoval o rozpočtu na další rok (do rozpočtu FSI 
cca 34 900 000,-; do fondu provozních prostředků 793 000,-. Oproti loňskému roku lepší 
o 971 000,- + fond provozních prostředků 793 0000,-). 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 8) Místopředsedkyně senátu Iryna Hren poděkovala přítomným za účast. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 137 až č. 140.  
 
 
Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: František Klimenda, v. r.  

 Jaroslava Svobodová, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 12. března 2019 
 
        Mgr. Iryna Hren 

místopředsedkyně Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Výroční zpráva o hospodaření za rok 2018 
Příloha č. 2 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
 


